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Dainius Žalimas  
Visiems teisingas prezidentas



Dėl to:  

sieksiu, kad kitos šalys geriau girdėtų Lietuvą;

kalbėsiu, kad visos šalys turi būti laisvos; 

sieksiu, kad Rusija ir Baltarusija būtų nubaustos  
už tarptautinius nusikaltimus, pavyzdžiui, karą Ukrainoje. 
�

Pažadu būti sąžiningas ir visiems teisingas Prezidentas.  
Man rūpi, su kokiomis šalimis ir kaip bendrauja Lietuva. 

Man svarbu, kad Lietuva būtų saugi. 

Dėl to:  

daugiau dėmesio skirsiu Lietuvos gynybai, 
nes noriu, kad Lietuva ir Lietuvos žmonės būtų saugūs;

skatinsiu, kad visi žmonės dalyvautų ruošiantis gynybai, 
nes visi Lietuvos gyventojai gali padėti saugoti Lietuvą.  

Dėl to:  

sieksiu, kad būtų pripažintos visos šeimos;

sieksiu, kad nebeliktų neapykantos ir  
visų žmonių teisės būtų lygios; 

būsiu atviras visiems žmonėms.

Man yra svarbios kiekvieno žmogaus teisės, 
todėl sieksiu, kad teismai Lietuvoje dirbtų geriau. 



Lyderystė gynybos politikoje

Veiksmingas atsakas karinėms grėsmėms ir kitiems iššūkiams
nacionaliniam saugumui. Daugiau realaus dėmesio ir lėšų krašto
gynybai, nuo 2025 m. – ne mažiau kaip 3 proc. BVP. Atsakingas ir
efektyvus lėšų naudojimas, turint aiškius gynybos ir atgrasymo
stiprinimo prioritetus, plėtojant Lietuvos gynybos pramonę.
Gynyba – visų reikalas: skatinsiu piliečius aktyviai dalyvauti
rengiantis gynybai. 

Ryžtinga užsienio politika

Trumpoji Dainiaus Žalimo prezidentinė programa

Konstitucija įpareigoja Prezidentą būti ištikimą Lietuvos Respublikai
ir Konstitucijai, sąžiningai eiti savo pareigas ir būti visiems lygiai
teisingą. Tokiu Prezidentu įsipareigoju būti. Kviečiu kartu kurti
stiprią modernią europinę valstybę. 

Užsienio politika turi tarnauti šalies saugumui ir gerovei.
Lietuva turi imtis lyderystės Europos Sąjungoje ir NATO kalbėdama
vieningai bei gindama savo interesus ir bendras vertybes.
Laisvės gynyba – nuo Ukrainos iki Taivano, laisvės garantija –
Ukrainos pergalė. Sieksiu Rusijos ir Baltarusijos atsakomybės už
agresiją ir kitus tarptautinius nusikaltimus.
Aktyvi ekonominė diplomatija atvers daugiau durų verslui. 

Prezidentas - teisingas visiems



Nepriklausomi, profesionalūs ir atviri teismai

Konstitucijos ir žmogaus teisių apsauga

Teisingumas yra šiuolaikinės valstybės pagrindas.
Prezidento pareiga – įgalinti teisminę valdžią, kad ji galėtų vykdyti
teisingumą nepriklausomai, profesionaliai, efektyviai ir atsakingai. 

Prioritetai – kiekvieno žmogaus orumo gynimas, visų šeimų teisinis
pripažinimas, neapykantos ir diskriminacijos išgyvendinimas.
Taip pat aktyviau naudotinos konstitucinės galios teisėkūros
kokybei užtikrinti. 

Prezidentas privalo būti atviras žmonėms. Tik taip jis gali būti
telkiančiu autoritetu sprendžiant ekonomines, socialines, švietimo,
sveikatos apsaugos ir kitas aktualias problemas. 


